
 
 
 
 
 
Aan het College van B&W van Hengelo 
Postbus 18 
7550 AA Hengelo. 
  
t.a.v. raadsgriffie@hengelo.nl 
  
18 november 2022, 
  
 
Geacht College, 
 
Het Hengelose afvalbeleid doet en kraakt, maar beter, schoner, of goedkoper is het er niet op 
geworden.  
 
 
Mede om inzichtelijk te krijgen waar de (vele en smerige) knelpunten zich bevinden werd er vorige 
week een digitale enquête verspreidt onder de inwoners. Ervaringen en ideeën werden op deze 
manier opgehaald, samen bereik je immers meer, en wie weet zit er zomaar een gouden tip bij.  
 
In maart 2022 waren er gemeenteraadsverkiezingen.  
Nieuwe plannen lagen voor, nieuwe keuzes konden worden gemaakt. Een nieuwe coalitie werd 
gevormd.  
 
Wij keken dus uit naar nieuwe plannen, maar toen viel het stil. Alleen tijdens de behandeling van de 
begroting werd het onderwerp afval maar even kort aangestipt. Verder is het hele afvalbeleid niet 
meer ter sprake gekomen.  
 
In een artikel van de Twentsche Krant Tubantia (14-11-2022) werd nog verwezen naar de harde 
aanpak van het afvalbeleid in andere Twentse gemeentes. Doordat zij gebruik hebben gemaakt van 
voorlopers konden de problemen daar worden getackeld.  Dat Hengelo gebruik heeft gemaakt van 
voorlopers, cameratoezicht én handhaving wordt helaas nergens vermeldt en over uitkomsten 
daarvan wordt ook met geen woord gerept.  
  
 Ook zijn er tijdens de vorige raadsperiode diverse moties aangenomen om de raad goed op de 
hoogte te houden. Zo zou er 2 keer per jaar een afvalmonitor komen, maar ook een afval informatie 
rapportage.  In deze monitor zouden sowieso de volgende thema’s aan bod komen: beleid, PMD, 
beleving, dump en vervuiling, kosten.      
 
Een eerste monitor zou in combinatie met de jaarrapportage van Twente Milieu worden 
aangeleverd.  
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Mede omdat het bijplaatsen van afval bij de milieu-eilanden onverminderd doorgaat, het dumpen 
van afval op allerlei locaties ook geen verbetering laat zien, ook de bovengrondse containers 
uitpuilen van het afval. Containers voor PMD gebruikt worden voor restafval, papiercontainers als 
afvalbak worden gezien, textielbakken verontreinigd worden, maar vooral ook omdat we helemaal 
geen beeld meer hebben hoe het de afgelopen periode met het afvalbeleid is gegaan,  hebben wij nu 
toch wat vragen aan het college: 
 

 Wanneer kan de raad de afvalmonitor van de eerste helft van 2022 tegemoet zien? 

 Wanneer ontvangt de raad de monitor van de tweede helft van 2022? 

 Is de nieuwste jaarrapportage van Twente Milieu al binnen? 

 Wat is het aantal bijplaatsingen bij de milieu-eilanden, bij de ondergrondse containers, en bij 
de bovengrondse containers? 

 Hoeveel kilo afval wordt er op plaatsen gedumpt waar helemaal geen afval hoort te liggen? 

 Er is inmiddels zicht op het percentage vervuiling PMD bij de bovengrondse containers, 
kloppen deze percentages? 

 Hoe zit het met de vervuiling van het PMD in de ondergrondse perscontainers?  

 Hoe vaak moet er extra worden gereden om alle bijplaatsingen op te ruimen? 

 Worden storingen tijdig gesignaleerd en opgelost? 

 Is er al onderzocht of het invoeren van pasjes op alle containers de vervuiling niet af laat 
nemen? (Mede omdat nascheiden nu nog niet lukt.) 

 
 
Namens de fractie van Pro Hengelo, 
 
 
Edith van der Brugh 
Raadslid Pro Hengelo.  
 

 


